
Generalforsamling 2023 

SSB Vesterbros Idrætsforening 

Vesterbro, 28. april 2023 
 

1. Valg af dirigent 
- Henrik blev valgt som dirigent 

 

2. Valg af referent 
- Jon blev valgt som referent 

 

3. Formandens beretning 
Peter Gorm fremlagde beretningen. 

- Strukturændring, fra sporleder til flere fastansatte. 

- 260 nye medlemmer i løbet af året 

- De største afdelinger er Badminton, Gymnastik og svømning 

- Opstart af Europaskolen, med mange nye medlemmer som resultat. Udfordringen er at der er 

mange aflysninger. 

- Kvindesvømning er lukket, da DGI Byen ikke kan sikre afdækning og manglende livreddere. 

- Senior: vi har begrænset hvor mange hold man kan være med på. 

- Badminton er stærkt voksende 

- Fodbold for Sjov. Et nicheprodukt som alternativt til de store klubber. Det er stort set lukket ned 

efter Corona. 

- Frivillighed: det er en stor og hård opgave at rekruttere nye trænere. 

- Gennemgang af de tilbud der er udbudt til de frivillige. Sommerarrangement og bowling. 

- Idrætsfabrikken har opsagt aftalen med Københavns Kommune, så SSB nu kan råde over flere 

tider i hallerne. 

- Klubhuset: er sat på pause, da det er for dyrt som det ligger nu. Der bliver set på andre løsninger. 

 

Begrænsning på hvor mange hold man kan melde sig på i seniorafdelingen, blev diskuteret. Der var 

flere medlemmer der syntes dette skulle droppes, når det ikke har haft de ønskede effekter. 

 

Der blev efterspurgt mere åbenhed. Referater, indkaldelser, m.m. skal ikke kun annonceres på 

hjemmesiden, men også sendes ud pr. mail. Både fra Formandskabet og kontoret. 

 

Beretningen blev godkendt. 

 

4. Regnskab 
Regnskabet er ikke godkendt af revisor endnu, da denne ikke har fået det lavet. Formandskabet 

arbejder hårdt på at finde en løsning, men i denne omgang er forslaget at generalforsamlingen 

vedtager regnskabet under forudsætningen af at revisor godkender det. Hvis der kommer 

bemærkninger fra revisor, indkaldes til en ekstraordinær generalforsamling. 

 

Det blev besluttet at regnskabet gennemgås, men at der indkaldes til ekstraordinær 

generalforsamling, når regnskabet er godkendt af revisor. 

 



Peter gennemgik herefter regnskabet. 

 

Vi har et større underskud i år, som hovedsageligt skyldes strukturændringerne. 3 medarbejdere (á 

32 timer) i stedet for sporledere. 

 

5. Indkomne forslag 
1) Fra Leif Andersen: udsendelse af dagsorden for formandskabsmøder inden de afholdes. → 

Formandskabet stiller modforslag: Dette gøres på vores Årshjul på hjemmesiden. 

AFSTEMNING: Skal dagsorden sendes ud? 9 stemmer for at 8 Stemmer imod: Der skal 

dagsorden ud. 

AFSTEMNING: Skal de sende ud på mail (Leif Andersen) eller på hjemmesiden: Mail: 3, 

hjemmeside 12: Det skal på hjemmesiden 

2) Også for Lif Andersen: Referatet skal efterfølgende sendes ud på mail eller på hjemmeside 

Afstemning: mail 2, hjemmeside 12 (indenfor en uge): Det skal på hjemmesiden. 

3) Dato for generalforsamling samt referat for forrige generalforsamling skal sendes ud på mail. 

Dette stemmer vi ikke om, det gør vi. 

 

Lisbeth beder om at dette også sættes op tavlen i gangen på Idrætsfabrikken. 

 

4) Budgetter og regnskaber skal på hjemmesiden. Dette stemmer vi ikke om, det gør vi. 

5) Ventelister er en stor udfordring i seniorafdelingen. Der stilles forslag om at begrænsningen 

med at man kun kan stå på 3 ventelister, skal droppes. 

AFSTEMNING: Afskaf 12 for 2. 

 

Der blev fremhævet at det er en stor udfordring i forhold til ventelisterne. Dette skal vi se på. 

 

6. Valg til formandskabet 
Alle nuværende medlemmer genopstiller, undtaget Niklas Harrestrup som stopper. 

Derudover opstiller 

Benny Schytte 

Morten Saxnæs 

Alle er valgt. 

 

Der blev bedt om at vi kommunikerer bedre hvem der er i formandskabet og hvad formandskabet 

laver. 

 

Valg til Idrætsfabrikken bestyrelse 
Peter Gorm genopstiller. 

Benny Schytte opstiller. 

Frans var ikke fremmødt. 

Peter og Benny blev valgt. 

 

7. Fremtidigt arbejde 
Peter gennemgik Formandskabets tanker for fremtiden. 

 



Formandskabet foreslår at der nedsættes en task-force bestående af medlemmer fra Formandskabet, 

Medarbejdere, Instruktører og (senior) medlemmer. 

 

8. Budget 
Peter gennemgik budgettet for næste år. Der er et samlet underskud på ca. 400.000 kr. mestendels 

grundet øgede lejeudgifter og stigende lønninger. 

 

Der blev rejst bekymring om vi havde en kontantbeholdning, eller om alle vores aktiver er bundet i 

mursten. Herefter blev passiver og aktiver gennemgået. 

 

9. Eventuelt 
Der bliver efterlyst en fest for seniorer. Også mere i hverdagen, der kan samle medlemmerne. Peter 

Gorm gjorde opmærksom på, at dette er vi meget interesseret i, men at det vil kræve at 

medlemmerne tager teten eller som minimum engagerer sig. En taskforce skal se på en ny struktur 

for seniorafdelingen - hvordan vi sætter aktiviteter og kontingent sammen. 
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